



Since 1981

環球影城SM一日遊 Universal Studios HollywoodSM Whole Day Tour



出發日期：週一, 三, 五, 六

DEPARTURE: MON, WED, FRI, SAT

行程特色 / HIGHLIGHTS :

- 含樂園門票，專業導遊帶入園介紹(九人以上)。
- Includes theme park ticket, fully escorted inside park (Min. 9 Pax).

團號 CODE	大人 ADULT	小孩 CHILD	時間 TIME
UST-1	\$150	\$145	8am - 5:30pm



乘上好萊塢環球影城世界著名的影城之旅，開始您的一天，它將帶您探索好萊塢電影的製作地，搶鮮感受由彼得·傑克遜制作的世界最大3D體驗一金剛360度3D電影。隨後，勇敢走進驚心動魄的過山車、表演和景點，您將置身於世上最大的電影和電視場景之中。在侏羅紀公園，您可以從84英尺高的垂直墜落中險象還生；或者壯著膽子試試世界上最驚悚的室內過山車——木乃伊復仇SM。來到動畫世界，和辛普森一家在令人大開眼界的虛擬過山車中賽跑，精彩還有更多！別忘了，接受使命，加入戰鬥，保衛火種源遠離霸天虎的魔掌，一切盡在變形金剛3D過山車，加入小黃人的隊伍，就在全新神偷奶爸3D，以及新建的籌備時間超過五年的“哈利波特的魔法世界”主題樂園預計將在未來幾十年將吸引眾多哈利波特的粉絲和來自世界各地的遊客。

Start your day at Universal Studios Hollywood on the world famous Studio Tour to explore where Hollywood movies are made and see firsthand the world's largest 3-D experience, King Kong 360 3-D, created by Peter Jackson. Then, face action head-on in heart-pounding rides, shows and attractions that put you inside some of the world's biggest movies and TV shows. Survive an 84-foot vertical plunge in Jurassic Park® – The Ride or brave the world's scariest indoor thrill ride on Revenge of the MummySM – The Ride. Visit the animated world by racing with The Simpsons™ on a revolutionary, virtual roller coaster and more! And be part of the battle as you embark on a mission to defend the Allspark from the evil clutches of the Decepticons® in Transformers: The Ride 3D.

美國西岸

洛杉磯市區觀光一日遊 Deluxe Los Angeles City Whole Day Tour

出發日期 8天天出發

DEPARTURE: EVERYDAY

行程特色 / HIGHLIGHTS :

(四人成團 / Min. 4 Pax)

- 洛杉磯市中心，音樂中心，中國城，小東京，墨西哥街，好萊塢大道，比佛利山莊名店街，蓋蒂中心，湖人隊主場-斯坦普斯中心。
- L.A. Downtown, Staples Center, Getty Center, Chinese Theatre, Rodeo Drive, Beverly Hills etc.

團號 CODE	大人 ADULT	小孩 CHILD	時間 TIME
CTD-1	\$65	\$60	8am - 5:30pm



※ 服務費每人每天\$10 / Service fee at \$10 per person per day.

上午前往好萊塢大道參觀中國戲院。在那裡你可以與喜歡的超級巨星的手、腳印合影留念。然後沿著日落大道進入美國著名的比華利山莊名店街Rodeo Drive。隨後前往舉世聞名的藝術殿堂-蓋蒂藝術中心，蓋蒂藝術中心陳列從中世紀到現代藝術及攝影製品。獨特建築和花園設計稱得上是世界最富有的藝術機構之一。下午途經洛杉磯著名NBA球隊 L.A. 湖人(Lakers) 及 L.A. 快艇(Clippers) 的主場-斯臺普斯中心以及迪士尼音樂中心。之後參觀洛城市中心，中國城、小東京。於傍晚返回蒙特利市，結束這難忘的天使城的一天遊。

Morning departure from hotel to historic Sunset Blvd to Beverly Hills' world-famous Rodeo Drive, a 3-block long luxury fashion center with over 100 world-renowned stores. At the Chinese Theater on Hollywood Blvd, take pictures with movie stars' hand and footprints. Proceed to world famous The Temple of Fine Arts - The Getty Center which showcases art and photography from the middle ages to modern times, and its unique architecture and garden design is one of the richest art institutions in the world. Then, we will head to downtown Los Angeles' Staples Center - home to NBA's Lakers, Clippers, and NHL's Kings, and Disney music museum. Also visit the Music Center, Chinatown, and Little Tokyo before returning to Monterey Park.

美國亞洲旅行社

America Asia Travel Center
服務您的精神 40年如一日

* 選擇有誠信，好口碑的旅行社，不再浪費寶貴的時間與金錢 *

蒙市總公司 626-571-2988, 877-917-9126 地址 117 E. GARVEY AVE. MONTEREY PARK, CA 91755
 阿凱迪亞 626-821-1986 羅蘭崗 626-810-4388 鑽石崗 909-612-5777 奇諾崗 909-270-5515 西柯汶納 626-338-1100
 爾灣 949-559-8088 喜瑞都 562-402-2558 聖地牙哥 619-255-4806 拉斯維加斯 702-876-9696



SOT# 1018680-10